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PROTOKÓŁ Nr VII/15  
z obrad VII sesji Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim 

z dnia 24 września 2015 roku 
 

VII sesja Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim zwołana przez Przewodniczącego Rady 

Powiatu Pana Adama Mirona Łęczyckiego odbyła się w dniu 24 września 2015 roku w sali 

konferencyjnej Starostwa Powiatowego przy ul. 11 Listopada 4 w Bielsku Podlaskim. Obrady 

VII sesji rozpoczęły się o godzinie 1000, zakończyły o godzinie 1130.  

Sesję protokołował Piotr Daniło.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Adam Miron Łęczycki otwierając obrady VII sesji 

stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 15 radnych, zatem są one 

prawomocne (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). Podczas obrad nieobecni 

byli radni: Piotr Bożko oraz Józef Michałowski. 

 

W obradach uczestniczyli również:  

1. Pan Ryszard Anusiewicz – Sekretarz Powiatu 

2. Pani Nina Tymińska – Skarbnik Powiatu, 

3. Pani Julita Fidziukiewicz – Radca prawny, 

4. Pani Bożena Grotowicz – Dyrektor SPZOZ w Bielsku Podlaskim, 

5. Komendant Komendy Powiatowej Policji Pan Wojciech Rutkowski, 

6. Pani Urszula Kitlas – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

7. Pan Bogdan Komarzewski - Naczelnik Wydziału Organizacyjno-Prawnego, 

8. Pan Anatol Grzegorz Tymiński – Naczelnik Wydziału Oświaty, Spraw Społecznych  

i Rozwoju Lokalnego. 

(lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał wszystkich obecnych, po czym zwrócił się  

z prośbą o zgłaszanie uwag i wniosków do proponowanego porządku obrad, który radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem (zaproszenie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 3 

do protokołu).  

 Głos zabrał Starosta Bielski Pan Sławomir Jerzy Snarski, który zaproponował 

wprowadzenie do porządku obrad dwóch zagadnień: 

− w punkcie 17: „Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia przez Powiat Bielski z Gminą Miejską Brańsk dotyczącego wspólnej 
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realizacji zadania polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej na obszarze 

powiatu bielskiego”, 

− w punkcie 18: „Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej na rzecz Miasta Bielsk Podlaski w 2015 r.”. 

 Przewodniczący zaproponował ujęcie w punkcie 26 zagadnienia o treści: 

„Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim z wyników kontroli 

wykonania budżetu Powiatu Bielskiego za 2014 rok przeprowadzonej w dniach 21 i 25 maja 

2015 roku w Starostwie Powiatowym w Bielsku Podlaskim”. 

Wobec braku innych propozycji Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek 

Starosty o dodanie do porządku obrad punktu 17 o treści jak wyżej. 

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”, 0 przeciwnych  

i 0 wstrzymujących się, przyjęła wniosek Starosty. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Starosty o dodanie do 

porządku obrad punktu 18 o treści jak wyżej. 

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”, 0 przeciwnych  

i 0 wstrzymujących się, przyjęła wniosek Starosty. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie własny wniosek o dodanie do porządku obrad 

punktu 26 o treści jak wyżej. 

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”, 0 przeciwnych  

i 0 wstrzymujących się, przyjęła wniosek Przewodniczącego. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad, uzupełniony o dodane wyżej 

punkty.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”, 0 przeciwnych  

i 0 wstrzymujących się, przyjęła następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu z VI. sesji Rady Powiatu.  

4. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Bielsku Podlaskim dotycząca stanu 

bezpieczeństwa w ruchu drogowym na terenie Powiatu Bielskiego w 2015 roku.  

6. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Bielsku Podlaskim z działań 

„Bezpieczne wakacje” w 2015. 
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7. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Bielsku Podlaskim dotycząca stanu 

zagrożenia przestępczością nieletnich, problematyką uzależnień oraz kierunków i metod 

ich zwalczania w Powiecie Bielskim w 2015 roku. 

8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań na które powiat bielski 

przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w 2015 roku. 

9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Bielskiego. 

10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany kategorii dróg. 

11. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

z Wójtem Gminy Brańsk, dotyczącego przekazania zarządzania częścią drogi 

powiatowej. 

12. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

z Burmistrzem Miasta Brańsk, dotyczącego przekazania zarządzania częścią drogi 

powiatowej. 

13. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

z Wójtem Gminy Rudka, dotyczącego przekazania zarządzania częścią drogi powiatowej 

(dotyczy drogi powiatowej Nr 1697B ul. Olendzka w Rudce od skrzyżowania z ul. 

Cegielnianą do cmentarza). 

14. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

z Wójtem Gminy Rudka, dotyczącego przekazania zarządzania częścią drogi powiatowej 

(dotyczy drogi powiatowej Nr 1701B odcinek od skrzyżowania z drogą wojewódzką Nr 

681 do skrzyżowania z drogą do m. Niemyje Ząbki o długości 2,6 km). 

15. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

z Wójtem Gminy Wyszki, dotyczącego przekazania zarządzania częścią drogi 

powiatowej (dotyczy drogi powiatowej Nr 1574B Bielsk Podlaski – Topczewo odcinek 

od skrzyżowania z drogą powiatową Nr 1583B w kierunku Wyszek o długości 0,98 km). 

16. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

z Wójtem Gminy Wyszki, dotyczącego przekazania zarządzania częścią drogi 

powiatowej (dotyczy drogi powiatowej Nr 1574B Bielsk Podlaski – Topczewo odcinek 

ulica w m. Topczewo o długości 0,98 km). 

17. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

przez Powiat Bielski z Gminą Miejską Brańsk dotyczącego wspólnej realizacji zadania 
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polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej na obszarze powiatu 

bielskiego.  

18. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Miasta Bielsk Podlaski w 2015 r. 

19. Informacja o wydzierżawianych pomieszczeniach i budynkach stanowiących mienie 

Powiatu Bielskiego i użytkowanych przez Samodzielny Publiczny Zakład Opieki 

Zdrowotnej w Bielsku Podlaskim, według stanu za miesiąc czerwiec 2015 roku. 

20. Sprawozdanie z wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Bielsku Podlaskim za I półrocze 2015 roku. 

21. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Bielskiego za I półrocze 2015 roku. 

22. Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Bielskiego na 

lata 2015-2022, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za pierwsze półrocze 2015 r. 

23. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Bielskiego na 2015 r. 

24. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr II/11/14 Rady Powiatu  

w Bielsku Podlaskim z dnia 18 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Bielskiego na lata 2015 – 2022. 

25. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 17 lipca 2015 r. na 

działalność Starosty Bielskiego. 

26. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim z wyników 

kontroli wykonania budżetu Powiatu Bielskiego za 2014 rok przeprowadzonej w dniach 

21 i 25 maja 2015 roku w Starostwie Powiatowym w Bielsku Podlaskim. 

27. Interpelacje i zapytania radnych. 

28. Sprawy różne. 

29. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 3 

Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z wymogami statutowymi protokół 

Nr VI/15 z obrad VI sesji Rady Powiatu, która odbyła się w dniu 24 czerwca 2015 roku, był 

wyłożony do wglądu wraz z załącznikami w Wydziale Organizacyjno-Prawnym Starostwa 

Powiatowego (pok. nr 206) oraz był dostępny tuż przed rozpoczęciem sesji. Żadne uwagi do 

w/w protokołu nie wpłynęły. Przewodniczący zapytał, czy radni chcą zgłosić pytania  

i wnioski do w/w protokołu. 
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W związku z brakiem uwag do protokołu, Przewodniczący obrad zamknął dyskusję  

i zarządził głosowanie nad jego przyjęciem.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”, 0 przeciwnych  

i 0 wstrzymujących się przyjęła protokół Nr VI/15 z obrad VI sesji Rady Powiatu z dnia  

24 czerwca 2015 roku.  

 

Ad 4 

Przystępując do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji Przewodniczący 

Rady zwrócił się z prośbą o zabranie głosu przez Starostę Bielskiego. 

 Głos zabrał Starosta Bielski Sławomir Jerzy Snarski, który poinformował, iż radni 

przed rozpoczęciem obrad dzisiejszej sesji otrzymali Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu  

w okresie międzysesyjnym (Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu). Następnie 

przedstawił najważniejsze zagadnienia, którymi zajmował się Zarząd Powiatu w okresie 

sprawozdawczym, ujęte w omawianym sprawozdaniu. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tym 

temacie.  

 Radny Jan Radkiewicz zapytał o następujące kwestie: 

a) W jakiej wielokrotności wynagrodzenia wypłacono nagrodę dyrektorowi SPZOZ? 

b) Czy odbył się konkurs na dyrektora Zespołu Szkół Nr 4 im. Ziemi Podlaskiej i czy został 

wyłoniony dyrektor szkoły? 

c) Czy odbył się konkurs na zastępcę dyrektora ds. lecznictwa w SPZOZ w Bielsku 

Podlaskim i czy został wyłoniony zastępca dyrektora? 

d) Jaki nowy impuls spowodował podjęcie działań zmierzających do sprzedaży budynku po 

byłej bursie szkolnej i jaką cenę wywoławczą zaproponowano w przetargu? 

Radny Władysław Jagiełło poprosił Starostę o opinię po dokonaniu naboru do klas 

pierwszych szkół ponadgimnazjalnych oraz o wskazanie prognoz na przyszłość dotyczących 

przyszłości szkół. Ponadto radny poprosił o informację nt. opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej odnoszącej się do informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Bielskiego za  

I półrocze 2015 roku. 

 Starosta odnosząc się do pytań radnego Jana Radkiewicza wyjaśnił: 

Ad a) – nagroda dla dyrektora SPZOZ przyznana została na wniosek Rady Społecznej SPZOZ 

a jej wysokość uzależniona jest od uzyskanego w roku ubiegłym wyniku finansowego. Jej 

wysokość wyniosła 1-krotnośc miesięcznego wynagrodzenia. 
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Ad. b) - Konkurs na dyrektora Zespołu Szkół Nr 4 im. Ziemi Podlaskiej został 

przeprowadzony, obowiązki dyrektora powierzono panu Bolesławowi Hryniewickiemu. 

Ad. c) Przeprowadzono konkurs na stanowisko zastępcę dyrektora ds. lecznictwa w SPZOZ  

w Bielsku Podlaskim. Komisja konkursowa wskazała spośród dwóch kandydatów Pana 

Arsalana Azzaddina na zastępcę. Zarząd Powiatu zatwierdził wyniki konkursu, dając 

dyrektorowi szpitala możliwość nawiązania stosunku pracy, zgodnie z kompetencjami. 

Ad. d) – Budynek byłej bursy szkolnej zdaniem Zarządu Powiatu jest obiektem zbędnym,  

w związku z tym należy dążyć do jej zagospodarowania. Po raz kolejny zostaje wystawiona 

do sprzedaży w przetargu za kwotę 3 mln 442 tys. zł.  

 Odpowiadając na prośbę radnego Władysława Jagiełło Starosta poinformował, iż 

nabór do klas pierwszych szkół ponadgimnazjalnych nie jest zły, choć mógłby być lepszy.  

W I Liceum Ogólnokształcącym utworzono 4 klasy o różnej liczebności – od 20 do 29 

uczniów. W II Liceum utworzono 3 klasy, od drugiego roku w jednej klasie utworzone 

zostaną dwie specjalizacje, by umożliwi ć młodzieży realizację jej zainteresowań i potrzeb.  

W Zespole Szkół Nr 1 utworzono 5 klas w kierunkach budowlanych i mechanicznych oraz 

zorganizowany zostanie kurs kwalifikacyjny. Kurs taki zostanie zorganizowany również  

w Zespole Szkół Nr 4, gdzie utworzono dwa oddziały klas pierwszych. Najgorsza sytuacja 

istnieje w Zespole Szkół Nr 3, gdzie przeprowadzono nabór do jednego oddziału na kierunku 

logistyka.  

 Zarząd przygotowuje wiele zmian w oświacie, propozycje zostaną przedstawione  

w przyszłości lecz już wiadomym jest, że trudno będzie utrzymać obecną strukturę 

edukacyjną. Zmiany mogą dotyczyć struktur szkół, np. poprzez ich łączenie oraz utworzenie 

centrum usług wspólnych (finansowych, organizacyjnych, prawnych). W roku przyszłym 

gimnazja ukończy o 60-70 osób mniej niż w roku bieżącym, spadek ten będzie postępował. 

Gros młodzieży do naszych szkół przychodzi z powiatu bielskiego, niewielka ilość pochodzi  

z innych powiatów. Należy więc podjąć w przyszłości trudne decyzje, w pierwszej kolejności 

skupić się na rozwoju szkół zawodowych, gdyż niebawem pojawią się duże środki na ten cel.  

 Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej jest pozytywna i pozostaje do wglądu. 

Wobec braku dalszych uwag do analizowanego materiału Przewodniczący obrad 

zamknął dyskusję w tym punkcie stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się ze 

Sprawozdaniem z prac Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad 5 

Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
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„Informacji Komendanta Powiatowego Policji w Bielsku Podlaskim dotyczącej stanu 

bezpieczeństwa w ruchu drogowym na terenie Powiatu Bielskiego w 2015 roku” (informacja 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych  

z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

Radni nie zabrali głosu, o który poprosił Komendant Komendy Powiatowej Policji Pan 

Wojciech Rutkowski. Poinformował on, iż ubiegły rok okazał się być gorszy statystycznie 

jeśli chodzi o wypadki ze skutkiem śmiertelnym mimo wysiłków w profilaktykę i represje, 

tendencji tej nie udało się zatrzymać. W roku bieżącym sytuacja nie jest zła – co prawda 

więcej jest wypadków drogowych i więcej rannych, ale spadła liczba ofiar śmiertelnych. 

Zadecydowały o tym różne czynniki, np. pogodowe, ale istotny na to wpływ miało wejście  

w życie nowych przepisów, odbierających prawa jazdy za przekroczenie prędkości o 50 km. 

Wobec braku dalszych uwag do analizowanego materiału Przewodniczący obrad 

zamknął dyskusję w tym punkcie stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się z „Informacją 

Komendanta Powiatowego Policji w Bielsku Podlaskim dotyczącą stanu bezpieczeństwa  

w ruchu drogowym na terenie Powiatu Bielskiego w 2015 roku”. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 

„Informacji Komendanta Powiatowego Policji w Bielsku Podlaskim z działań „Bezpieczne 

wakacje” w 2015 r.” (informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu), Przewodniczący Rady 

zwrócił się do Komendanta Powiatowego Policji z prośbą o uzupełnienie materiału.  

 Pan Wojciech Rutkowski poinformował, iż w roku bieżącym odnotowano rekordową 

liczbę utonięć, m.in. w zbiorniku do pojenia bydła w Szmurłach. Wójtowie i burmistrzowie na 

prośbę policji umieścili przy zbiornikach wodnych odpowiednie ostrzeżenia, ale na terenach 

prywatnych posesjach miały miejsca wypadki utonięć. Komendant podziękował samorządom 

za zakupienie materiałów profilaktycznych i prewencyjnych oraz namiotu prewencyjnego, 

wykorzystanego w wielu imprezach. 

Wobec braku dalszych uwag do analizowanego materiału Przewodniczący obrad 

zamknął dyskusję w tym punkcie stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się z „Informacją 

Komendanta Powiatowego Policji w Bielsku Podlaskim z działań „Bezpieczne wakacje”  

w 2015 r.”. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
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„Informacji Komendanta Powiatowego Policji w Bielsku Podlaskim dotyczącej stanu 

zagrożenia przestępczością nieletnich, problematyką uzależnień oraz kierunków i metod ich 

zwalczania w Powiecie Bielskim w 2015 roku” (informacja stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do Komendanta Powiatowego Policji z prośbą  

o uzupełnienie materiału.  

Pan Wojciech Rutkowski poinformował, iż wraz ze zmniejszającą się populacją 

młodych ludzi zmniejsza się również zagrożenie przestępczością. Obecnie najpoważniejszą 

sprawą prowadzoną przez Policję jest kilka zatruć substancją niewiadomego pochodzenia, na 

szczęście bez skutków śmiertelnych. 

Wobec braku dalszych uwag do analizowanego materiału Przewodniczący obrad 

zamknął dyskusję w tym punkcie stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się z „Informacją 

Komendanta Powiatowego Policji w Bielsku Podlaskim dotyczącą stanu zagrożenia 

przestępczością nieletnich, problematyką uzależnień oraz kierunków i metod ich zwalczania 

w Powiecie Bielskim w 2015 roku”. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 

„Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań na które powiat bielski 

przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 

roku” (projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu). Przewodniczący zwrócił się do 

radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VII/57/15 w sprawie 

określenia zadań na które powiat bielski przeznacza środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku (uchwała stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu).  

 

Ad. 9 

Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 

„Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Bielskiego” (projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 

do protokołu). Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej 
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sprawie. 

Radny Władysław Jagiełło odczytał i wręczył Przewodniczącemu Rady wniosek  

w sprawie podjęcie działań zmierzających do usprawnienia przekazywania o nocnych 

dyżurach aptek (kopia wniosku stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 14 „za”,  

0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się podjęła uchwałę Nr VII/58/15 w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Bielskiego (uchwała 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu).  

 

Ad. 10 

Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 

„Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany kategorii dróg” (projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu). Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą 

zabrać głos w tej sprawie. 

Radny Władysław Jagiełło wyraził zadowolenie, że rozpoczął się proces regulacji 

statusu dróg na terenie powiatu. Odnośnie ul. Szpitalnej w Bielsku Podlaskim poinformował, 

iż w czasach Układu Warszawskiego ulica ta miała prowadzić wyłącznie do lądowiska dla 

śmigłowców medycznych w razie konfliktu zbrojnego z państwami NATO. Przejęcie drogi 

do Hryniewicz z myślą o jej przebudowie ma głęboki sens w sytuacji, gdy np.  

w miejscowości Haćki zostanie zablokowana droga krajowa, wówczas droga do Hryniewicz 

stanowić może drogę objazdową. 

Starosta podkreślił, i ż dzięki wspólnie prowadzonym działaniom z samorządami 

gminnymi problem zmiany kategorii dróg powoli zostanie rozwiązany. Na szczeblu 

administracji rządowej nie ma chęci do takich zmian, nie ma też dostatecznych środków na 

przebudowy dróg. Gminy jednak stawiają opór przed przejmowaniem dróg w złym stanie 

technicznym. Podziękował samorządom za dotychczasową współpracę przy przebudowie 

dróg, a przede wszystkim za przyjmowanie zadań przebudowy dróg powiatowych 

finansowanych z PROW-u. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VII/59/15 w sprawie zmiany 
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kategorii dróg (uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu).  

 

Ad. 11 

Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 

„Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

z Wójtem Gminy Brańsk, dotyczącego przekazania zarządzania częścią drogi powiatowej” 

(projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu). Przewodniczący zwrócił się do 

radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie. 

 Radny Krzysztof Jaworowski poprosił o wyjaśnienie zapisu we wniosku: „Gminy, 

które nie miały zamiaru realizować własnych projektów, wyraziły zamiar realizacji budowy 

dróg powiatowych” – czy gminy, których dotyczą porozumienia nie będą składały własnych 

wniosków i czy nie były do tego przygotowane?  

 Starosta wyjaśnił, iż każda gmina ma swoje zamierzenia, radny również zabiegał  

o przebudowę przedmiotowej drogi, która ma charakter typowo gminny i z tego powodu 

powiat oczekuje od gminy jej współfinansowania. Nie jest to brak pomysłu ze strony gmin, 

lecz decyzja o współpracy. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VII/60/15 w sprawie zmiany 

kategorii dróg (uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu).  

 

Ad. 12 

Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 

„Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

z Burmistrzem Miasta Brańsk, dotyczącego przekazania zarządzania częścią drogi 

powiatowej” (projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu). Przewodniczący 

zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VII/61/15 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Burmistrzem Miasta Brańsk, dotyczącego 

przekazania zarządzania częścią drogi powiatowej (uchwała stanowi załącznik nr 18 do 
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protokołu).  

 

Ad. 13 

Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 

„Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

z Wójtem Gminy Rudka, dotyczącego przekazania zarządzania częścią drogi powiatowej 

(dotyczy drogi powiatowej Nr 1697B ul. Olendzka w Rudce od skrzyżowania  

z ul. Cegielnianą do cmentarza)” (projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu). 

Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VII/62/15 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Wójtem Gminy Rudka, dotyczącego 

przekazania zarządzania częścią drogi powiatowej (uchwała stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu).  

 

Ad. 14 

Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 

„Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

z Wójtem Gminy Rudka, dotyczącego przekazania zarządzania częścią drogi powiatowej 

(dotyczy drogi powiatowej Nr 1701B odcinek od skrzyżowania z drogą wojewódzką Nr 681 

do skrzyżowania z drogą do m. Niemyje Ząbki o długości 2,6 km)” (projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 21 do protokołu). Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą 

zabrać głos w tej sprawie. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VII/63/15 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Wójtem Gminy Rudka, dotyczącego 

przekazania zarządzania częścią drogi powiatowej (uchwała stanowi załącznik nr 22 do 

protokołu).  
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Ad. 15 

Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 

„Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

z Wójtem Gminy Wyszki, dotyczącego przekazania zarządzania częścią drogi powiatowej 

(dotyczy drogi powiatowej Nr 1574B Bielsk Podlaski – Topczewo odcinek od skrzyżowania  

z drogą powiatową Nr 1583B w kierunku Wyszek o długości 0,98 km)” (projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 23 do protokołu). Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, 

czy chcą zabrać głos w tej sprawie. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VII/64/15 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Wójtem Gminy Wyszki, dotyczącego 

przekazania zarządzania częścią drogi powiatowej (uchwała stanowi załącznik nr 24 do 

protokołu).  

 

Ad. 16 

Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 

„Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

z Wójtem Gminy Wyszki, dotyczącego przekazania zarządzania częścią drogi powiatowej 

(dotyczy drogi powiatowej Nr 1574B Bielsk Podlaski – Topczewo odcinek ulica w m. 

Topczewo o długości 0,98 km)” (projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu). 

Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VII/65/15 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Wójtem Gminy Wyszki, dotyczącego 

przekazania zarządzania częścią drogi powiatowej (uchwała stanowi załącznik nr 26 do 

protokołu).  

 

Ad. 17 

Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 

„Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
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przez Powiat Bielski z Gminą Miejską Brańsk dotyczącego wspólnej realizacji zadania 

polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej na obszarze powiatu bielskiego” 

(projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu). Przewodniczący zwrócił się do 

radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VII/66/15 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia przez Powiat Bielski z Gminą Miejską 

Brańsk dotyczącego wspólnej realizacji zadania polegającego na udzielaniu nieodpłatnej 

pomocy prawnej na obszarze powiatu bielskiego (uchwała stanowi załącznik nr 28 do 

protokołu).  

 

Ad. 18 

Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 

„Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Miasta 

Bielsk Podlaski w 2015 r.” (projekt uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu). 

Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr VII/67/15 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej na rzecz Miasta Bielsk Podlaski w 2015 r. (uchwała 

stanowi załącznik nr 30 do protokołu).  

 

Ad. 19 

Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 

„Informacji o wydzierżawianych pomieszczeniach i budynkach stanowiących mienie Powiatu 

Bielskiego i użytkowanych przez Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej  

w Bielsku Podlaskim, według stanu za miesiąc czerwiec 2015 roku” (informacja stanowi 

załącznik nr 31 do protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy 

chcą zabrać głos w tej sprawie.  

Wobec braku uwag do analizowanego materiału Przewodniczący obrad zamknął 

dyskusję w tym punkcie stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się z „Informacją o 
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wydzierżawianych pomieszczeniach i budynkach stanowiących mienie Powiatu Bielskiego  

użytkowanych przez Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Bielsku 

Podlaskim, według stanu za miesiąc czerwiec 2015 roku”. 

 

Ad. 20 

Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 

„Sprawozdanie z wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Bielsku Podlaskim za I półrocze 2015 roku” (sprawozdanie stanowi załącznik 

nr 32 do protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą 

zabrać głos w tej sprawie.  

Wobec braku uwag do analizowanego materiału Przewodniczący obrad zamknął 

dyskusję w tym punkcie stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się z przedłożonym 

sprawozdaniem. 

 

Ad. 21 

Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 

„Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Bielskiego za I półrocze 2015 roku” 

(informacja stanowi załącznik nr 33 do protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do 

radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

Wobec braku uwag do analizowanego materiału Przewodniczący obrad zamknął 

dyskusję w tym punkcie stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się z przedłożoną 

informacją. 

 

Ad. 22 

Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 

„Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Bielskiego na lata 

2015-2022, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za pierwsze półrocze 2015 r.” 

(informacja stanowi załącznik nr 34 do protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do 

radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

Wobec braku uwag do analizowanego materiału Przewodniczący obrad zamknął 

dyskusję w tym punkcie stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się z przedłożoną 

informacją. 
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Ad. 23 

 Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały 

Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim w sprawie zmian w budżecie Powiatu Bielskiego na  

2015 r.” (projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu), Przewodniczący Rady 

zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 14 „za”,  

0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się podjęła uchwałę Nr VII/68/15 w sprawie zmian  

w budżecie Powiatu Bielskiego na 2015 r. (uchwała stanowi załącznik nr 36 do protokołu).  

 

Ad. 24 

 Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr II/11/14 Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim  

z dnia 18 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Bielskiego na lata 2015 – 2022” (projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu), 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 14 „za”,  

0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się podjęła uchwałę Nr VII/69/15 w sprawie zmiany 

uchwały Nr II/11/14 Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim z dnia 18 grudnia 2014 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Bielskiego na lata  

2015 – 2022 (uchwała stanowi załącznik nr 38 do protokołu).  

 

Ad. 25 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały 

Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 17 lipca 2015 r. na działalność Starosty 

Bielskiego” (projekt uchwały stanowi załącznik nr 39 do protokołu), Przewodniczący Rady 

zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 13 „za”,  

0 przeciwnych i 2 wstrzymującymi się podjęła uchwałę Nr VII/70/15 w sprawie 
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rozpatrzenia skargi z dnia 17 lipca 2015 r. na działalność Starosty Bielskiego (uchwała 

stanowi załącznik nr 40 do protokołu).  

 

Ad. 26 

Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 

„Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim z wyników kontroli 

wykonania budżetu Powiatu Bielskiego za 2014 rok przeprowadzonej w dniach 21 i 25 maja 

2015 roku w Starostwie Powiatowym w Bielsku Podlaskim” (sprawozdanie stanowi załącznik 

nr 41 do protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą 

zabrać głos w tej sprawie.  

Wobec braku uwag do analizowanego materiału Przewodniczący obrad zamknął 

dyskusję w tym punkcie stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się z przedłożonym 

sprawozdaniem. 

 

Ad. 27 

 Przystępując do realizacji punktu – Interpelacje i zapytania radnych, Przewodniczący 

zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zechcieliby zabrać głos w tym punkcie. 

Radny Jan Radkiewicz poruszył problem petycji złożonej przez bielskich geodetów, 

dotyczącej pracy Wydziału Geodezji i Katastru. Jego zdaniem narosły drażliwe sytuacje, 

które trzeba wyjaśnić, gdyż geodeci mają olbrzymie problemy z uzyskaniem dokumentacji. 

Zadał pytania – kiedy Starosta odpowie na złożoną petycję oraz dlaczego Wydział Geodezji 

nie wydaje na czas dokumentacji. 

 Starosta poinformował, iż Powiat Bielski aktywnie zabiega o rozwój infrastruktury, 

także geodezyjnej, czego przykładem jest jego akces do Związku Powiatów Województwa 

Podlaskiego, którego celem jest m.in. uzyskanie dostępu do 40-to milionowej puli środków. 

Aktualnie trwa proces wyjaśniania przyczyn przewlekłości prowadzonych w Wydziale spraw. 

Z geodetami zostanie w najbliższym czasie przeprowadzone spotkanie w celu lepszego 

poznania ich stanowiska i potrzeb. Odpowiedź na petycję zostanie udzielona po zapoznaniu 

się z ich stanowiskiem. 

 Radny Władysław Jagiełło odczytał i złożył na ręce Przewodniczącego wniosek  

o weryfikację oznakowania przejść dla pieszych na drogach krajowych w powiecie bielskim 

(kopia wniosku stanowi załącznik nr 42 do protokołu). 

 Radny Mirosław Bałło zwrócił uwagę na niewłaściwe oznakowanie objazdów  

i remontowanego mostu w Orli. Zdaniem radnego zły sposób oznakowania przyczynił się już 
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do zaistnienia kilku przypadków uszkodzenia pojazdów. 

 Starosta w odpowiedzi zwrócił radnemu uwagę, iż inwestycja rozpoczęła się już kilka 

miesięcy wcześniej, radny miał możliwość telefonicznego zwrócenia uwagi służbom 

drogowym Powiatu lub nawet samemu Staroście o zaistniałych nieprawidłowościach. Radny 

nie musiał z tym czekać aż do obecnej sesji. 

 Radny Mirosław Bałło wyjaśnił, iż obecnie sytuacja uległa poprawie, oznakowanie 

zostało poprawione. 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, 

przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 28 

Przystępując do realizacji punktu – Sprawy różne, Przewodniczący zwrócił się do 

radnych z pytaniem, czy zechcieliby zabrać głos w tym punkcie. 

 Radny Władysław Jagiełło wyraził zadowolenie, iż uporządkowano ruch na parkingu 

przy nieruchomości pod adresem: ul. Mickiewicza 50-54 w Bielsku Podlaskim oraz 

podziękował Staroście za dotrzymanie słowa danego w związku z budową ścieżki rowerowej 

i chodnika do cmentarza przy ul. Mickiewicza. Ponadto zwrócił uwagę na brak flag w Bielsku 

Podlaskim w czasie Święta Wojska Polskiego w dniu 15 sierpnia br. Nie oflagowano również 

budynku Starostwa Powiatowego w dniu 31 sierpnia br. – w czasie Święta Solidarności. 

Uczyniono to po telefonicznej interwencji. 

 Przewodniczący odczytał prośbę mieszkańców wsi Andryjanki w sprawie przebudowy 

drogi powiatowej (pismo przekazano do Powiatowego Zarządu Dróg) oraz informację  

o zawarciu przez Zespół Szkół Nr 3 im. Wł. St. Reymonta pierwszej umowy najmu lokalu. 

 

Ad 29 

Porządek obrad został w tym punkcie wyczerpany, w związku z tym Przewodniczący 

Rady Powiatu o godzinie 1130 zamknął obrady VII sesji Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim.  

Na tym protokół zakończono.  

 

 

Protokołował:              PRZEWODNICZ ĄCY RADY  

 

Piotr Daniło                    Adam Miron Łęczycki  

 


